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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László 

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (l) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter úrhoz

,,Miért félhetnek a kórházak attól, hogy áram nélkül maradnak?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr! 

A kórházak megfelelő finanszírozásának hiánya visszatérő probléma a magyar

egészségügyben. Az ennek okán fölhalmozódó adósság nagy része közüzemi számla, amelyek

be nem fizetése esetén a kórházak okkal félhetnek attól, hogy a szolgáltató leállítja a áram

vagy a gázszolgáltatást - írják a különböző lapokban.



Ez a probléma azonban nem az idei év sajátossága. Olyannyira nem, hogy az elmúlt évek

gyakorlata alapján már szokássá vált, hogy a kormány minden év végén külön rendezi a

kórházak év közben felhalmozódott adósságait. Ami viszont szokatlan, az a szigor, amellyel a

kórházak ellenőrzését végzik. Eddig a kórházaknak sokkal enyhébb gazdálkodási

szabályokoknak kellett megfelelniük, mint amit most elvárnak tőlük. Így tehát az Állami

Számvevőszék nem egy új problémát fedezett fel amikor a kiválasztott kórházakat

megvizsgálta, hanem egy olyan problémáért bünteti a kórházakat, amely eddig is ismert volt

és amelyet a kormánynak nem sikerült megoldania az elmúlt 8 évben sem.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Miért változott a kórházak pénzügyi helyzetével kapcsolatos ellenőrzés szigora?

2. Mi a változás fő oka?

3. Miért nem dolgozott ki a kormány egy olyan finanszírozási rendszert amely alkalmas

a kórházak valódi költségeinek fedezésére?

4. Mikorra várható, hogy a kormány vagy az ÁEEK rendezi a kórházak idei adósságát?

5. Véletlen volna, hogy a kórházak problémái pont akkor kerülnek az ÁSZ vizsgálat

középpontjába, amikor a ,,kórházi kancellárok" megjelenése is várható?

Tisztelettel várom válaszát! 
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